

Nanorama BEST-møde

Referent

25. marts 2016

Indhold

0.1	Tilstedeværende	2
1	Generelt	2
1.1	Velkommen til BEST	2
1.2	Introduktion til mail, dropbox, Rizzoma	2
1.3	Mødelokaler i eksamensperioden	2
1.4	Engagement i rusugen jf Mat/Fys-Tutorgruppen mail	2
1.5	Forslag til struktur af udvalg	2
1.6	Musikudvalget (svar til Elinor)	3
1.7	#iNANO #instagram #takeover #BedsteBest	3
1.8	TÅGEKAMMERETS fødselsdag	3
1.9	iNANO familiebesøg	3
1.10	Mail fra Huejuntaen	3
2	Evaluering	4
2.1	Spilfest 26/03-16	4
2.2	Generalforsamling 02/03-16	4
2.3	Filmaften med fællesspisning 08/03-16	4
3	Kalender	4
3.1	Karnevalsfest 11/03-16	4
3.2	Vinsmagning	4
3.3	Kapsejlads 06/05-16	5
3.4	Instruktorkåring	5
3.5	Arrangement om valgfag (2. og 3. år)	5
3.6	Fødselsdagsfest 20/05-16	5
3.7	Labrundvisning Q4	5
3.8	Andre events i Q4?	5
3.9	Fremtidige møder	6
4	Eventuelt	6

0.1 Tilstedeværende

Mads F, Mads A, Henrik, Ida, Emma, Jakob, Camilla, Maia og Rikke

1 Generelt

1.1 Velkommen til BEST

Der skal arrangeres besthygge, så den nye bestyrtelse kan lære hinanden bedre at kende. Henrik laver en doddle så vi kan finde en dato.

1.2 Introduktion til mail, dropbox, Rizzoma

De forskellige sider der bruges til kontakt i bestyrelsen introduceres. Der gøres opmærksom på, at man på Rizzoma kan finde kagelisten og listen over hvem der skal rydde op i rummet. Alle i bestyrelsen skal gå ind på dropbox og læse om deres arbejdsopgaver i bestyrelsen.

1.3 Mødelokaler i eksamensperioden

Mads F har snakket med Anette fra administrationen om muligheden for at de studerende kan bruge mødelokalerne i eksamensperioden. Anette vil være med til at lave et kompromis, så mødelokalerne kun kan bookes hvis man fx skal til en mundtlig eksamen og at lokalerne kun må bookes i en time eller to. Der er generel enighed om, at 1-2 timer er for kort tid hvis man skal læse til eksamen. Derfor er vores forslag, at studerende slet ikke kan booke mødelokalerne, så de kun kan bookes til møder. Mødelokalerne kan altså bruges til eksamenslæsning hvis de ikke er bookede til møder og lokalerne fordeles efter først til mølle princippet. Mads vil snakke med administrationen om dette forslag.

1.4 Engagement i rusugen jf Mat/Fys-Tutorgruppen mail

Nanorama er blevet spurgt at Mat/Fys-Tutorgruppen om vi vil stå et arrangement for de nye nanorussere om torsdagen efter Parksafari. Der er enighed om, at vi rigtigt gerne vil holde det. Det skal være et hygge/fællesspisnings arrangement. Det er bare et tilbud til de nye studerende.

1.5 Forslag til struktur af udvalg

Vi vil gerne have mere styr på hvad udvalgene laver. Hvert udvalg skal have en formand og en næstformand. Mads F er ved at lave en liste om hvad der skal til for at være et udvalg i Nanorama. Denne vil være færdig til næste

møde. Der skal laves en liste hvor informationerne på alle udvalgsmedlemmer er registreret.

1.6 Musikudvalget (svar til Elinor)

Der skal holdes et opstartsmøde i musikvalget. Maia indkalder til at møde, hvor der vælges en formand.

1.7 #iNANO #instagram #takeover #BedsteBest

Vi har modtaget en mail fra Steffen, hvor han spørger om der er nogle bestmedlemmer der vil overtage iNANO's instagram profil for at vise hvordan det er at lave frivilligt bestyrelsesarbejde. Der er næsten enighed om alle fra bestyrelsen godt kan lave instagram take-overs. Det er dog mest relevant når vi holder et arrangement. Et forslag er, at vi kan få lov til at logge ind på profilen og ligge et enkelt billede på, hvis vi holder et arrangement.

1.8 TÅGEKAMMERETS fødselsdag

TÅGEKAMMERET bliver 60 år den 11. oktober. Nanoramas bestyrelse er blevet spurgt om vi vil stå i baren til deres fødselsdagsfest sammen med @lkymia lørdag 15. oktober. Det har vi svaret ja til. Mads F opfordrer hele bestyrelsen til at begynde om tænke over hvad vi skal give dem i fødselsdagsgave.

1.9 iNANO familiebesøg

Vi har modtaget en mail fra Christina på vegne af besøgsservice. De foreslår at holde et arrangement hvor forældre inviteret, så de kan komme og se hvad der sker på nano. Besøgsservice vil stå for at holde arrangementet, så nanorama skal bare reklamere for arrangementet og måske give lidt drikkevarer. Maia svarer på deres mail, at vi synes det er en god ide.

1.10 Mail fra Huejuntaen

Der bliver uddelt slik/chips rundt i lokalet fra fællesspisnings arrangementet i tirsdags.

Fysik holder huefest, hvor bachelor og kandidat studerende fejres. De mangler et sted at holde det og har spurgt om de kan holde det i nanos "kantine". Det skal de snakke med administrationen om. Men nanorama vil gerne udleje musik og drikkevarer. Der kan muligvis være problemer med alkoholbevilling. Mads F skriver til dem.

2 Evaluering

2.1 Spilfest 26/03-16

Planen for festen blev gennemgået. Der er enighed om, at det var fint at starte med opsætningen kl. 15 i stedet for kl. 14. Der skal næste år findes et pizzeria i bedre tid, så man ikke skal til at ringe rundt på dagen.

Pubquiz

Til popquizen var der 3 deltagere fra Nanorama, 1 der skulle stå for teknik, 1 quizmaster og 1 i baren. Dette fungerede, men er det minimum antal personer der skal være til stede. Nanorama spillede dårligt i quizen med vilje, fordi det ville virke dumt hvis vi vandt.... Det var lidt ærgerligt, at der ikke kom flere foreninger. Næste år skal vi invitere foreningerne i bedre tid. Derudover skal vi ikke kun sende mails ud men også kontakte foreningerne på Facebook og møde op i deres fredagsbar og invitere dem.

Det fungerede godt at reklamere for quizen i højtaleren, da det fik en del ekstra til at melde sig til. Der var stor enighed om at Maia var en rigtig god quizmaster og hun fik endda ros af gcerm. Vi skal dog huske at stave TÅGEKAMMERET rigtigt næste år.

Det tog længere tid at stille bordene tilbage på plads efter quizen end beregnet, men det var ikke noget problem.

Beerpong turnering

Vi var rigtigt glade for Andreas' hjælp. Opstillingen af bordene fungerede rigtig godt og turneringen forløb fint. Dog blev festen lidt opdelt, da der ikke var så mange der ikke deltog i turneringen. Dog er der enighed om, at turneringen sluttede lidt for sent så måske den bør starte tidligere næste år. Der er enighed om at turneringen bør være færdig senest kl. 23. Turneringen var måske også lidt for stor, så måske bør der være lidt færre hold næste år. Derudover er der enighed om, mikrofonen bør blive droppet så musikken ikke bliver afbrudt hele tiden, da man alligevel ikke så godt kunne høre hvad der blev sagt i mikrofonen. I stedet burde der blive gjort mere opmærksom på hvornår finalen blev spillet.

Der blev spillet med 2 øl i de første 2 runder og så 4 øl i resten af runderne. Næste år kunne man måske godt spille med 2 øl i flere kampe så folk ikke bliver alt for fulde og så kampene blev kortere.

Forslag

Det blev forslået at holde en spilbar i stedet for en fest og så holde en fest på en anden fredag. Så ville der komme en ny fest hvor vi kan vælge et frit tema. Der er generelt enighed om, at det er en god ide.

Derudover kunne vi godt tænke os at få lov til at bruge skærmene til at annoncere for vores tilbud på.

Baren og alkohol

Nanorama gav 5 kasser øl til beerpong turneringen og 2 kasser som præmier til quizzzen. 4 mennesker var mange bag baren, men det afhjalp problemet med at mange af dem der stod i baren også var med i beerpong turneringen. Vi stoppede ikke med at sælge flaske øl som vi plejer.

Emma købte mange Fisk for at komme af med dem. Derudover var Små Sure Fersken også meget populære. Den gamle ismaskine var helt vildt god de første par timer, så måske kunne den godt mærke, at den var tæt på at blive smidt ud. Den nye ismaskine var dårlig i starten, men blev bedre i slutningen af aftenen. Så generelt virkede de fint sammen, så begge ismaskiner skal gemmes.

Generelt

Der var klager over at man ikke måtte købe beerpong sæt mens turneringen stadig var igang, så dette skal der findes en bedre løsning til. Formanden skal huske at tjekke dagen inden om knappen på første sal der slukker lyset virker, da den ikke virkede til festen. Mads var meget irriteret over dette til hele festen.

Ida lavede gode toast og hun synes selv det var hyggeligt. Der manglede dog brød i forhold til hvor meget fyld der var. Der blev lavet omkring 45 toast, men der skal laves lidt flere til næste fest (omkring 60). Denne gang var der 5 pakker toast med 18 stykker i. Oprydningen gik rigtigt godt og vi var færdige på under en time. Jakob vil gerne hjælpe Camilla i kælderen i fremtiden, da det normalt tager over to timer hvis man gør det alene.

Inden næste fest skal vi evt. gennemgå oprydningslisten så bestyrelsen har styr på hvad der skal gøres.

2.2 Generalforsamling 02/03-16

Mads F undskylder at han i hans formandsberetning glemte at nævne, at nogle Timinis arrangementer var arrangeret af Nanorama. Der kom mange gode forslag til hvad pengene skal bruges på. (læs referat fra generalforsamling) Der blev indkøbt:

Trøfler: 120 trøfler i halv størrelse i matkant til 3,5 kr (Emma bestemte prisen)
Portvin: 3 hvid, 7 tawny, 9 ruby Alt portvin er drukket. Der skal gemmes en til at når den nye bestyrelsen skal laves. Der var nok portvin, selv om vi løb tør. Det skal måske overvejes om der skal købes mere hvid portvin. Vi var 36 deltagere, hvilket svarer til en halv portvin pr person. Det var mere portvin end sidste år. Vi skal overveje om folk bliver for fulde hvis der kommer mere portvin. Det bliver et problem hvis folk kun melder sig i bestyrelsen fordi de er fulde. En grund til at købe mere skulle være, så der er flasker i overskud, som vi kan give ud som gaver. Generelt havde folk det ikke så godt torsdag morgen. Men det er en hyggelig tradition at sidde i sofaen og hygge med gamle bestyrelses medlemmer bagefter.

2.3 Filmaften med fællesspisning 08/03-16

Mads F beklager han kom for sent, men giver Rims køkken skylden. Det var rigtigt hyggeligt og der var meget mad til overs. Der var lidt problemer med lyden i auditoriet, men det blev løst ved at hente Nanoramas højtalere. Der var rigtigt mange snacks! Bestyrelsen har spist chips 3 dage efter og der er stadig nogen i overskud. Der er enighed om at det var et dårligt tidspunkt med uge 7 i kvarteret, da det både kommer oveni eksamenslæsning og udklædning til karneval. Det var smart at få låst dørene op til auditoriet.

Ida undersøger muligheden for fremtidige filmaftner.

3 Kalender

3.1 Karnevalsfest 11/03-16

Den gamle bestyrelse står for det. Det diskuteres hvilken dag vi skal invitere de andre bestyrelser til karnevalshygge. Der er enighed om den 9. april. Både den nye og gamle bestyrelses medlemmer må komme. Men de nye medlemmer må slippe for det evalueringsmøde der holdes.

3.2 Vinsmagning

Maia venter på besked fra Asger.

3.3 Kapsejlads 06/05-16

Vi holder lang fredagsbar efter kapsejlads. Baren er primært for nanoer, da der er begrænsninger for hvor mange der må være i foyeren, så dørene skal lukkes på et tidspunkt. Vi kan forsøge at sælge flere t-shirts (vi skal lige sikre, hvor mange vi har tilbage). Derudover kan vi overveje om der skal laves et Nanorama banner.

3.4 Instruktorkåring

Henrik hænger snart postkassen op og sender en mail ud omkring instruktorkåringen. Man må også gerne sende søde beskeder til bestyrelsen i postkassen og generelt kan postkassen bruges til ris/ros til Nanorama.

3.5 Arrangement om valgfag (2. og 3. år)

Årgangene skal selv være med at arrangere det, så det passer ind i deres skemaer. Maia prøver at gå videre med det.

3.6 Fødselsdagsfest 20/05-16

Nanorama fylder 11 år! Jakob, Henrik og Mads A vil gerne have Nanorama underbukser. Der skal findes et godt koncept, så fødselsdagsfesten kan efterfølge jubilæumsfesten fra sidste år. Vi har nogle penge der skal bruges. De bedste forslag ind til videre er sluch ice maskine og en hoppeborg! Derudover skal det overvejes, hvor maden skal bestilles.

3.7 Labrundvisning Q4

Maia snakker med Asger om hvordan han plejer at arrangere det.

3.8 Andre events i Q4?

TdF

Jakob kigger på det.

Folkedans

Snakker om at booke dem der var ude og lære os les lancier sidste år, så de kan lære os folkedans.

Bouldring

Karina vil arrangere det hele, hun skal bare have en dato. Det bliver ikke et alt for stort arrangement.

Generelt snakkede vi om at lave et facebook spørgsmål så man kan se hvad stemningen er for de forskellige arrangementer inden vi arrangerer noget. Maia laver et facebook spørgsmål.

3.9 Fremtidige møder

Det bliver torsdag fra 16-18. Det første møde bliver torsdag den 7/4.

4 Eventuelt

Vi skal prøve t-shirts til næste møde.

Derudover skal der til næste møde tages billeder til kaffeklubbens plakat! (og evt. hjemmeside og BEST plakat og til adm.)

Mads A printer bestyrelsesfortegnelser ud og ligger dem i rummet, de skal være underskrevet inden weekenden.

5 To-Do

Henrik

- Lav doodle omkring besthyg

Mads F

- Mail til Annette omkring brug af mødelokaler i eksamensperioden.
- Skriv til tutorbestyrrelse omkring arrangement i rusdagene.
- Svar Steffen omkring instagram take-over
- Svar på mail om Huejuntaen
- Inviter til karnevalsfest hygge d. 9. april.

Maia

- Indkald til et møde i musikudvalget
- Arrangement om valgfag
- Labrundvisning
- Sende en mail og spørge om Rikke kan få adgang til vaskerummet.

Emma

-

Mads A

-

Jakob

-

Rikke

- Renskriv spilfest evaluering

Mads

-

Maia

-